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Zápis z jednání Výkonného výboru Klubu agility ČR 24. 01. 2024 

Zpracoval: Karina Divišová 

Kontakt: Tel.: 602 451 225, e-mail: karina.divisova@klubagility.cz  

Datum jednání: 24.1. 2024 

Přítomni: 
Vilém Čekajle, Karina Divišová, Alena Hudcová, Petra Hamšíková, Tereza 

Kaniová, Lucie Šebková, Eva Svobodová 

Omluveni:  -  

Místo Online schůzka Microsoft Teams 

Podklady k jednání:  Nominace WAO. Zápis z jednání Komise rozhodčích. 

 
I.  Program zasedání 

 

1. Schválení programu a zahájení zasedání 
2. Termínovaný vklad 
3. Nominace na WAO 2024 
4. Výstupy z jednání komise rozhodčích 
5. Jednání Komise FCI pro agility 

 
 

II. Závěry a usnesení 
 
Bod č. 1 Schválení programu zasedání a úvod schůze 
 
Program jednání byl v souladu s informací sdílenou předsedkyní Výboru. Program byl schválen, žádný 
z členů Výboru neměl k programu žádné připomínky. 
 
Bod č. 2 Termínovaný vklad  
 
Výkonný výbor schvaluje opětovné uložení částky ve výši 1.500.000 CZK na termínovaný vklad v délce 
trvání dva měsíce, a to v Raiffeisenbank, kde má Klub agility běžný účet. Důvodem je zhodnocení 
finančních prostředků Klubu agility. Výkonný výbor pověřuje předsedkyni Klubu agility k realizaci 
tohoto rozhodnutí.  
 
Hlasování: Všichni pro / Schváleno  
 
Bod č. 3 Nominace na WAO 2024 
 
Realizační tým reprezentace WAO předložil výkonnému výboru návrh nominace na World Agility Open 
2024. Nominace je v souladu s koncepcí reprezentace. Návrh je přílohou tohoto zápisu. 
 
Hlasování:  
 
Pro: Vilém Čekajle, Karina Divišová, Alena Hudcová, Tereza Kaniová, Lucie Šebková, Eva Svobodová  
Zdržela se: Petra Hamšíková 
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Schváleno 
 
Bod č. 4 Výstupy ze schůzky rozhodčích 
 
Výkonnému výboru byl doručen zápis z jednání Komise rozhodčích. V návaznosti na výstupy z tohoto 
jednání výkonný výbor rozhodl takto: 
1. Rozhodčí Michaela Glossová uhradila členský příspěvek na rok 2024 v prvních dnech roku 2024. 

Po několik dní tedy nebyla členem Klubu agility. Výkonný výbor má za to, že taková skutečnost 
nemá žádný dopad na odbornost nebo činnost rozhodčího. Michaela Glossová zůstává rozhodčím 
R2 (národní rozhodčí). 
 

Hlasování: Všichni pro / Schváleno  
 
2. Výkonný výbor byl požádán o výklad Soutěžního řádu.  

 
V konkrétní situaci pes mladší 24 měsíců, na prvních závodech nezměřen, startoval v Large. Na 
dalších závodech byl změřen, zařazen do kategorie Intermediate a startoval v Intermediate, což 
není v souladu s řádem, nicméně začínající psovod si toho nebyl vědom a postupoval podle 
instrukcí rozhodčího a pořadatele. Na dalších závodech byl delegovaný rozhodčí požádán o druhé 
měření, situaci prověřil a po konzultaci s předsedkyní Komise rozhodčích a předsedkyní 
výkonného výboru psa vrátil do kategorie Large. 
 
Komise rozhodčích doporučila výkonnému výboru v takové situaci ponechat psa v kategorii Large 
s tím, že pokud je pes hraniční, může být změřen po dosažení věku 24 měsíců. Výkonný výbor 
s tímto výkladem souhlasí. Psovodovi bude zasláno toto stanovisko. 

 
Hlasování: Všichni pro / Schváleno  
 
3. Vzhledem k tomu, že dle mezinárodního řádu a správné praxe FCI musí být změřen každý pes a 

musí být zařazen do kategorie dle své kohoutkové výšky, čemuž v současné době neodpovídají 
ustanovení Soutěžního řádu a v souladu s návrhem Komise rozhodčích výkonný výbor schválil 
úpravu Soutěžního řádu. V čl. III. 5.1. Soutěžního řádu bude v posledním odstavci odstraněna věta 
„Pokud tak neučiní, je pes zařazen do kategorie Large“, což znamená, že musí být pro zařazení do 
kategorie změřen každý pes. Upravený Soutěžní řád bude vydán s účinností od 1.2. 2024.  

 
Hlasování: Všichni pro / Schváleno  
 
4. Výkonný výbor bere na vědomí návrh zpracování samostatných pravidel pro kategorii PARA. 

Návrh bude zpracován ve spolupráci s Komisí rozhodčích a bude následně zohledněn při 
zpracování nových pravidel. 
 

5. Návrh na změnu vzdáleností a maximální délky parkuru. 
 
Komise rozhodčích navrhla podpořit dánský návrh, který je předkládán na následující jednání FCI 
v únoru 2024 (viz níže) na úpravu Řádu agility / Řádu FCI tak, aby byla nově maximální vzdálenost 
měřená na přímce mezi překážkami 8 m namísto současných 7 m. Kromě podpory tohoto návrhu 
komise rozhodčích navrhuje, aby byl za ČR přednesen návrh na zrušení měření maximální vzdálenosti 
mezi překážkami po dráze psa a zrušení maximální délka parkuru po dráze psa. 
 
Výboru byly v návaznosti na předložený zápis Komise rozhodčích předloženy dva následující návrhy: 
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- Návrh Kariny Divišové podpořit pouze návrh Francie, která navrhuje vytvořit k tématu 
vzdáleností při stavbě parkuru odbornou pracovní skupinu, která všechny návrhy odborně 
posoudí a navrhne ucelený návrh případných úprav řádů FCI.  
 

Dle předkladatele Kariny Divišové je Výkonný výbor je zavázán rozhodnutím členské schůze zachovávat 
na národní úrovni mezinárodní pravidla FCI pro agility. Současně je v mezinárodním řádu stanoveno, 
v jakých časových úsecích je možné navrhovat Komisi FCI změnu pravidel, v jakých termínech je 
projednávána, přičemž nejbližší změna pravidel má nastat k datu 1.1. 2028. Jakkoliv je zřejmé že zde 
je tlak části rozhodčích a části členské základny na zvýšení vzdáleností a některé země přistoupily ke 
změnám na národní úrovni, jakkoliv je diskuse je legitimní, pravidla je potřeba sjednocovat a 
dodržovat.  

 
 
 

- Návrh Viléma Čekajleho podpořit návrh Francie na vytvoření odborné skupiny, ale též návrh 
Dánska a Komise rozhodčích Klubu agility ČR na provedení navrhovaných změn. Dle 
předkladatele takové hlasování není v rozporu s usnesením členské schůze, protože se nejedná 
o změnu pravidel na národní úrovni, ale návrh na úpravu pravidel FCI, která by následně mohla 
být akceptována na národní úrovni. 

 
Hlasování: 
 
Pro návrh Kariny Divišové: Karina Divišová, Alena Hudcová, Tereza Kaniová, Lucie Šebková, Eva 
Svobodová 
Pro návrh Viléma Čekajleho: Vilém Čekajle, Petra Hamšíková 
 
Schválen návrh Kariny Divišové. 
 
Výkonný výbor ukládá českému zástupci v Komisi FCI podpořit francouzský návrh na vznik pracovní 
skupiny s tím, že Česká republika by v ní ráda měla své zastoupení. 
 
 
6. Na nadcházející jednání byly předloženy návrhy na stanovení minimální věkové hranice pro účast 

dětí na JOAWC. Návrh byl odůvodněn studiemi vlivu na psychiku dětí, vrcholový sport a poukazuje 
na to, že v nejnižším věku děti jen ve vzácných případech připravují psa samostatně, tlak na ně 
vynaložený na vrcholových soutěžích často vede k nekorektnímu chování ke psům apod. 
 
Návrhy byly předloženy Komisi rozhodčích, která se vyjádřila v tom smyslu, že podporuje 
stanovení věkové hranice a norský návrh pro určení dvou věkových kategorií na 13-15 let a 16-18 
let. 
 
Výkonný výbor v této situaci ukládá českému zástupci v Komisi FCI podporovat stanovení spodní 
věkové hranice pro účast na JOAWC s tím, aby primárně podpořil norský návrh, pokud by 
neprošel, tak španělský (spodní hranice 10 let). 

 
Hlasování: Všichni pro / Schváleno  
 
7. Výkonný výbor v návaznosti na výstupy z jednání Komise rozhodčích ukládá českému zástupci 

v Komisi FCI otevřít otázku nepřesností v Guidelines, zejména s ohledem na posuzování odmítnutí, 
kde je rozpor mezi pravidly (oběhnutí překážky je odmítnutí) a take off area (dle Guidelines pokud 
pes nebyl v take off area, ani v případě oběhnutí překážky se o odmítnutí nejedná). Rovněž na 
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základě mezinárodních ohlasů máme za to, že tento rozpor vede k velkým nejednoznačnostem a 
rozporům v posuzování, které nebude spravedlivé a srozumitelné. 

 
Hlasování: Všichni pro / Schváleno  
 
Bod č. 5 Jednání Komise FCI pro agility 
 
Eva Lačňáková si jako český zástupce vyžádala stanoviska k návrhům, které jsou na programu jednání 
FCI. Tři z bodů jsou uvedeny výše, v ostatním výkonný výbor zastává níže uvedená stanoviska a ukládá 
českému zástupci v FCI jejich podporu. 
 
1. Ve volbě místa konání MS 2027 podporujeme vzhledem ke geografické poloze a klimatickým 

podmínkám pořadatelství Itálie. 
2. Podporujeme belgický návrh, aby každá země na AWC mohla nominovat dva náhradníky namísto 

jednoho. 
3. Souhlasíme s finským návrhem na změnu místa zahájení jimi pořádaného AWC a jimi navrženým 

programem. Máme za to, že pořadatelství je velkou zátěží a je na pořadateli, aby vše uspořádal 
efektivně s ohledem na místní podmínky. 

4. Nesouhlasíme s japonským návrhem na snížení počtu členů družstev na AWC ze čtyř na tři, tato 
praxe se v minulosti neosvědčila a soutěž poškodila.  

5. Nesouhlasíme s japonským návrhem na posuzování nástupních zón. 
6. Souhlasíme s finským návrhem, aby se návrhy pravidel a guidelines vzhledem k jejich provázanosti 

projednávaly současně. 
7. Podporujeme dánský návrh na měření času na tisíciny vteřiny s tím, že toto měření by mělo být 

povinné na akcích organizovaných v gesci FCI, a to včetně povinného používání certifikované 
časomíry. Na ostatních akcích by měření času na tisíciny a využití certifikované časomíry mělo být 
umožněno, pokud k tomu bude mít organizátor potřebné technické vybavení. 

8. Podporujeme dánský návrh na zvýšení minimální denní odměny rozhodčího FCI z 50 euro na 70 
euro a 45 euro za den strávený na cestě. 

9. Podporujeme finský návrh na otevření diskuse k měření psů. V této souvislosti navrhujeme znovu 
otevřít otázku komise FCI pro měření, která by byla oprávněna cestovat do jednotlivých zemí a 
oficiální měření FCI (za úplatu) provést tam, aby později na akcích odpadl stres s měřením spojený 
a nebyly zmařeny sportovní cíle a náklady na cestu. Současně podporujeme ze stejných důvodů 
lucemburský návrh na zavedení tolerance 0,5 cm pro start na dané akci s tím, že pes bude přeřazen 
až od příštího závodu. 

10. Souhlasíme s francouzským návrhem na zřízení pracovní komise pro videorozhodčího a vzhledem 
ke zkušenostem máme zájem o účast v této komisi. 

11. Souhlasíme s francouzským návrhem na vytvoření pracovní komise pro vytvoření centrální 
databáze výsledků závodů v agility napříč zeměmi FCI. Vytvoření podobné centrální databáze a 
nastavení výměnného formátu pro automatické předávání výsledků mezi jednotlivými státy, 
případně státy a centrální databází FCI, by výrazně usnadnilo předávání informací o výsledcích 
závodníků, kteří se účastní mezinárodních soutěží a usnadnilo využívání tzv. elektronických 
výkonnostních průkazů, které velká část zemí postupně zavádí. 

Hlasování: Všichni pro / Schváleno 
 
 
 
III. Usnesení Per Rollam k datu 24. 1. 2024 
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• 14. 12. 2023 - Návrh splátkového kalendáře k úhradě odvodů včetně sankcí 
Výkonný výbor schvaluje splátkový kalendář na úhradu odvodů včetně sankcí navržený Petrem 
Dostálem v následujícím rozsahu: 
1. Splátka ve výši 10.000,- Kč do 15.12.2023 

2. Splátka ve výši 10.000,- Kč do 15.2.2024 

3. Splátka ve výši 8.770,- Kč do 15.3.2024 

Hlasování: všichni pro / SCHVÁLENO 

• 14. 12. 2023 - Podání přihlášky k posuzování EO 2025 

Výkonný výbor schvaluje Karla Havlíčka jako kandidáta na rozhodčího pro EO 2025. 
Hlasování:  všichni pro / SCHVÁLENO 

• 3. 1. 2024 - Medaile na KZ WAO 2024 

Výkonný výbor schvaluje rozpočet na medaile na kvalifikační závod WAO pořádaný ve dnech 19. - 
21.1. 2024 v maximální výši 8.000 Kč včetně DPH. 
Hlasování: všichni pro / SCHVÁLENO 

• 6. 1. 2024 - Účast na Crufts 2024 

Výkonný výbor schvaluje účast Petry Vyplelové na Crufts 2024. 
Hlasování: všichni pro / SCHVÁLENO 

• 10. 1. 2024 - Úprava termínů klubových akcí pro rok 2025 

Výkonný výbor pro rok 2025 schváluje změnu termínů s tím, že vzhledem k posunutí termínu 
pořádání Mistrovství světa FCI 2025 ve Švédsku se Mistrovství České republiky bude konat v 
termínu 6. - 7.9. 2025 a Mistrovství České republiky mládeže se bude konat v termínu 13. - 14.9. 
2025 

Hlasování: všichni pro / SCHVÁLENO 

• 12. 1. 2024 - 2. kolo výběrového řízení na pořadatele akcí 
Výkonný Výbor schvaluje vypsání 2. kola výběru pořadatelů pro zbývající akce Klubu agility v roce 
2024 dle podkladů v příloze a příslušných příloh s termínem podání nabídek do 28. 1. 
2024.(Přílohy jsou součástí per rollam) 
Hlasování:  
Pro: Vilém Čekajle, Karina Divišová, Alena Hudcová, Tereza Kaniová, Eva Svobodová, Lucie 
Šebková 

Zdržela se: Petra Hamšíková / SCHVÁLENO 

• 16. 1. 2024 - Komise na měření psů 

Výkonný výbor schvaluje rozhodčí Evu Svobodovou, Janu Mikulovou, Karinu Divišovou, Lucii 
Krejčí, Adélu Havlíčkovou, Anetu Obrusníkovou pro komisionální měření při závodu Kvalifikační 
závod na World Agility Open (WAO) 2024 konaném 19. 01. 2024 - 21. 01. 2024 v Čerčanech. 
Hlasování: všichni pro / SCHVÁLENO 
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